



## 不使用冲突金属保证书 Declaration of Metal Conflict-free

芯联集成电路制造股份有限公司已充分了解本公司商业活动及所提供的产品可能对社会造成的影响；

UNITED NOVA TECHNOLOGY CO.,LTD., our company is well aware of the impact on society for our company's business activities and product provided.

本公司特此保证，所有提供之产品皆为无冲突金属之产品；

Our company hereby warrants and guarantees the metal Conflict-Free on products supplied.

本公司亦正或将致力于详实调查供应链，确保金(Au)、钽(Ta)、钨(W)、锡(Sn)、钴(Co)这类金属并非透过无政府军团或非法集团，由刚果民主共和国及其周边国家的冲突区域之矿区开采或是循非法走私途径取得；

Our Company is taking and will take due diligence within our supply chain to assure "DRC Conflict-Free" for the metals of gold(Au), tantalum(Ta), tungsten(W), cobalt(Co) and tin(Sn) are not derived from or sourced from mines in conflict areas of the Democratic Republic of Congo(DRC), or illegally taxed on trade routes, either of which are controlled by non-governmental military groups, or unlawful military factions.

刚果民主共和国及其周边国家包括：(a) 刚果民主共和国及与其分享国际公认国境线的 9 个国家，分别为安哥拉、布隆迪、中非共和国、刚果共和国、卢旺达、南苏丹、坦桑尼亚、乌干达和赞比亚；和 (b) 未包含前述国家部分或全部领域的新国家(地区)及现有国家(地区)。

These countries include (a) the Democratic Republic of the Congo and the nine countries with which it shares an internationally recognized border: Angola, Burundi, Central African Republic or the Congo, Rwanda, South Sudan, Tanzania, Uganda, Zambia. And (b) other fields and countries besides a).

冲突金属：是指 (A) 钶-钽(钶钽)、锡石、金、黑钨或其衍生物；或 (B) 任何定性为引起刚果民主共和国或毗邻国家或地区财务冲突的矿产及其衍生物。特别是金(Au)、钽(Ta)、钨(W)、锡(Sn)、钴(Co)金属。

The term "conflict mineral" means-(A) columbite-tantalite(coltan), cassiterite, gold, wolframite, or their derivatives; or (B) any other mineral or its derivatives determined to be financing conflict in the democratic Republic of the Congo or an adjoining country. Especially gold(Au), tantalum(Ta), tungsten(W), cobalt(Co) and tin(Sn).

公司名称 Company name: 芯联集成电路制造股份有限公司



公章 Seal:

日期 Date: 2024.4

如中文版和英文版内容有认知差异时，以中文版为准。

PS: If there are any discrepancies or ambiguities between the Chinese and English versions of this document, the Chinese version takes precedence.

According to: QM-QUSM-06-2002 UNT Conflict Minerals Management Procedures